
 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte SPF Kvarnen tisdagen 25 maj 2021. 

Lokal: Hemma hos Hans. 

 

Närvarande: Hans Emanuelsson, Berit Wiklund, Pia Flodin, Jan Henriksson, Jan 

Gunnarsson, Anders Kinch, Yvonne Werneman. 

Gäst: Barbro Ericsson, valberedningens ordförande. 

  

§73. Mötet öppnas. 

 Hans hälsade alla välkomna och mötet öppnades. 

§74. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§75. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes. 

§76. Valberedningen. 

Valberedningens ordförande Barbro Ericsson berättade lite om 

valberedningens arbete och att det för närvarande är mycket svårt att hitta 

intresserade. 

§77. Årsmötet. 

Årsmöte planeras den 13/9 och kommer att läggas tillsammans med ett 

ordinarie styrelsemöte. 

§78. Ekonomi. 

Berit lämnade ut balans- och resultatrapport.  

§79.Medlemmar. 

För tillfället är vi 543 medlemmar. 

 

 



 
 

 

§80. Program. 

De flesta programpunkter har fått skrinläggas på grund av Coronapandemin, 

men vi bestämde att försöka igen detta år. Pia ordnar med alla kontakter. 

§81. Hemsida. 

Hemsidan är uppdaterad. 

§82. Sekreterare. 

Från sekreteraren inget nytt. 

§83. Aktivatörsträff. 

Vi planerar att ha en aktivatörsträff i slutet av augusti. 

§84. Övrigt. 

Berit representerar SPF Kvarnen på Annie´s Gårds årsmöte.  

Barbro Ericsson meddelade att hon avsäger sig ordförandeskapet i 

valberedningen. 

§85. Nästa sammanträde. 

Nästa sammanträde blir 3/8 2021 klockan 9.00 hemma hos Berit.  

Mötet avslutades. 

§86. Kaffe? 

Berit fixar kaffe. 

 

 

 

………………………………………………….               ……………………………………………… 

Hans Emanuelsson ordf.                                    Yvonne Werneman sekr. 


